
 

 

 

 

 

 

 

 

 

UZNESENIE 
 

č. 25 - 39  /2015 

 

OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO 
 

zo dňa 24.4.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE č. 25 -  39 /2015 

z 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Dlhé Klčovo 

zo dňa  24.4.2015 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

 

1/   Určenie overovateľov, návrhovej komisie a zapisovateľky.  

2/   Kontrola plnenia uznesení OZ.   

3/   Správa o činnosti OR. 

4/   Plnenie rozpočtu obce za 1.Q. 2015 a úprava rozpočtu. 

5/   Stanovisko hlavnej kontrolórky k navrhovanej úprave a rozpočtovému opatreniu č.1. 

6/   Správa o vykonaných kontrolách za 2.polrok 2014. 

7/   Prerokovanie platu starostu obce . 

8/   Prerokovanie žiadosti o finančné príspevky. 

9/   Riešenie bytovej otázky v obci Dlhé Klčovo.  

10/ Návrh na kamerový systém v katastri obce . 

11/  Návrh na rekonštrukciu verejného osvetlenia .  

12/  Prehodnotenie nákladov prepravného pre SAD. 

13/  Návrh na odpredaj Oktávie a zakúpenie nového auta .  

14/  Informácia o rokovaní s vedením Bukózy ohľadom zápachu.   

15/ Diskusné príspevky poslancov OZ.         

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



UZNESENIE  č.25/2015 
 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015 

k schváleniu  návrhovej komisii a overovateľov zápisnice. 

 

A.  Schvaľuje 

1.   Overovateľov zápisnice :Migaľ Ján, Ihnát Andrej 

2.  Návrhovú komisiu:   Michalenko Martin, Ing.Migaľová Iveta, Hric Ondrej      

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

                                                                                        

                                                                                    Andrej  Kulik 

                                                                                     Starosta obce           

 

UZNESENIE  č. 26/2015 

 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015  ku kontrole plnenia uznesení 

OZ.   

A. Berie na vedomie       

1. Kontrolu plnenia uznesení OZ bez pripomienok, ktoré tvorí prílohu č.1 tohto uznesenia 

a zápisnice.  

                                                                                        Andrej Kulik   

                                                                                        Starosta obce  

                                            

 

UZNESENIE  č.27/2015 

                  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015 k správe o činnosti obecnej 

rady. 

A. Berie na vedomie      

1. Správu o činnosti OR , ktorá tvorí prílohu č.2  tohto uznesenia a zápisnice.                                             

                                                                                           Andrej Kulik   

                                                                                           Starosta obce  

 

 

UZNESENIE  č.28/2015                  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015  k plneniu rozpočtu obce za 

1.Q. 2015.  

A. Berie na vedomie     
1/  Plnenie rozpočtu obce za 1.Q.2015,  príl.č.3 uznesenia. 

B. Schvaľuje  

1/ Rozpočtové opatrenie č. 1 , ktoré tvorí prílohu  č.4 uznesenia.  

C. Ukladá 

1/ Odd. ekonomickému a správy majetku obce zabezpečiť plnenie rozpočtu obce na r.2015 , 

v zmysle rozpočtového opatrenia č.1. 

                            T. 31.12.2015 

                            Z. Sotáková                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
                                                                                       Andrej Kulik   

                                                                                       Starosta obce 

 



UZNESENIE  č.29/2015 

                  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015  k stanovisku hlavnej 

kontrolórky k úprave  rozpočtu  obce a rozpočtovému opatreniu č.1 

 

A. Berie na vedomie   
1/  Stanovisko hlavnej kontrolórky k úprave rozpočtu obce na rok 2015 a rozpočtovému 

opatreniu č.1. 

                                                                                      Andrej Kulik   

                                                                                      Starosta obce 

 

 

UZNESENIE  č.30/2015 

                  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015  k Správe o vykonaných 

kontrolách za 2.polrok 2014. 

A. Berie na vedomie   
1/  Správu o kontrolnej činnosti za rok 2014,  ktorá tvorí prílohu č.5 tohto uznesenia a zápisnice. 

                                                                                      Andrej Kulik   

                                                                                      Starosta obce 

 

 

UZNESENIE  č.31/2015 

                  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015  k prerokovaniu platu starostu 

obce . 

                                       
 A.  Prerokovalo   

1/ Výšku mesačného platu starostu obce Dlhé Klčovo podľa § 4 ods.4 zák. č.253/1994 Z.z. 

o právnom postavení a platových podmienkach starostov obcí a primátorov miest v z.n.p. za 

rok 2015.  

 

 B. Odsúhlasuje  

1/  Výšku mesačného platu starostu obce Dlhé Klčovo za rok 2015 až do ďalšieho 

prerokovania   platu  v OcZ podľa § 4 ods. 4 zák. č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení 

a platových pomerov starostov obci a primátorov miest  v z.n.p v súlade s § 3 ods. 1 zák. . 

253/1994 Z.z. v z.n.p., 

ktorý je súčin priemernej mesačnej mzdy v národnom hospodárstve vyčíslenej ŠR SR za 

predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa bodu 3 ust. § 4, ods.1 a ktorý podľa § 4 ods.2 

veta druhá zák. č. 253/1994 Z.z. v z.n.p. svojim rozhodnutím zvyšuje o 50 % s účinnosťou od 

1.1.2015.  

 
                                                                                      Andrej Kulik   

                                                                                      Starosta obce 

 

 

 



 

UZNESENIE  č.32/2015 

                  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015 k došlým žiadostiam 

o finančné príspevky. 

A. Schvaľuje    
1/ Žiadosť o finančný príspevok pre kulturistický oddiel Ondavan vo výške 165,-€. 

2/ Žiadosť o finančný príspevok Gréckokatolíckej cirkvi Dlhé Klčovo vo výške 2000,-€. 

3/ Žiadosť o finančný príspevok pre ZO Slovenského zväzu chovateľov vo výške 165,-€. 

 

                                                                                      Andrej Kulik   

                                                                                      Starosta obce 

 

 

UZNESENIE  č.33/2015 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015  k riešeniu bytovej otázky 

v obci Dlhé Klčovo. 

A. Berie na vedomie     
1/ Informáciu starostu obce o riešení bytovej otázky v obci . 

B. Poveruje   

1/    Starostu obce o  vypracovanie štúdie  zastavanosti architektom  na par.č. 408,  

409,410,411 a  412 , kat.úz. Dlhé Klčovo vo 2 variantoch a to:  

a/ rozdelenie parciel na stavebné pozemky  

b/ rozdelenie parciel na stavebné pozemky a na výstavbu nájomného bytového domu 

                                                                                                                                       

                                                                                      Andrej Kulik   

                                                                                      Starosta obce 

 

 

UZNESENIE  č.34/2015 

                  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015  k návrhu na kamerový systém 

v katastri obce  . 

A.  Schvaľuje  

1/  Vypracovanie projektu a podaním žiadosti na  zavedenie kamerového systému v katastri 

obce Dlhé Klčovo. 

 

                                                                                      Andrej Kulik   

                                                                                      Starosta obce 

 

                                               UZNESENIE č.35/2015 

 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015 k rekonštrukcií verejného 

osvetlenia v obci. 

A. Schvaľuje  

1/ Rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci Dlhé Klčovo v rámci projektu. 

 

                                                                                          Andrej Kulik 

                                                                                          Starosta obce 



 

                                                       UZNESENIE č.36/2015 

 

 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015 k prehodnoteniu nákladov 

prepravného SAD Vranov n/T. 

 

A. Schvaľuje 

 

1/ Návrh poplatku na prepravné pre SAD Vranov n/T vo výške 88,-€ mesačne bez DPH s tým, 

že budú ponechané všetky doterajšie dopravné spoje.  

 

                                                                                             Andrej Kulik 

                                                                                             Starosta obce  

 
 

                                                                  UZNESENIE č. 37/2015 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015 k odpredajú Oktávie 

a zakúpeniu nového osobného motorového vozidla.  

 

A. Schvaľuje  

 

1/ Odpredaj osobného motorového vozidla Škoda Oktávia EČ VT 833 AZ cez Verejno- 

obchodnú súťaž za cenu 4500,-€. Prípade, že nikto neprejaví záujem o kúpu cez verejno- 

obchodnú súťaž, potom odpredať vozidlo na proti hodnotu odsúhlasenú znaleckým posudkom 

predajcovi vozidla, ktorý bude vybraný cez verejné obstarávanie.  

2/ Zakúpenie nového osobného motorového vozidla pre účely obce za cenu do 23.000,-€. 

Vozidlo po vyhodnotení VO bude zakúpene a zaplatené vo forme splátok, ktoré budú 

najvýhodnejšie pre obec. 

 

                                                                                           Andrej Kulik 

                                                                                           Starosta obce 

 

 

                                                        UZNESENIE č.38/2015 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 24.4.2015 k informácií starostu obce 

o rokovaní s vedením Bukózy ohľadom znečisťovania ovzdušia. .  

 

 

A. Berie na vedomie  

1/ Informáciu starostu obce o rokovaní s vedením Bukózy  Hencovce ohľadom znečisťovania 

ovzdušia zápachom. 

                                                                                          Andrej Kulik 

                                                                                          Starosta obce  

 

 

UZNESENIE č.39/2015 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove zo dňa 24.4.2015 K diskusným príspevkom 

poslancov Obecného zastupiteľstva 

 



A. Berie na vedomie   

1/  Diskusné príspevky poslancov.  

 

                                                                                        Andrej Kulik   

                                                                                        Starosta obce 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Č . 4/2015                                                                                                        Dňa: 24.4.2015 

 

OBEC DLHÉ KLČOVO  
 

 

                                                 Z Á P I S N I C A 
 

 

napísaná v priebehu  4 .  riadneho  zasadnutia OZ , konaného dňa     24.4.2015                                                                                                 

v  zasadačke OcÚ 

                   

Prítomní:                         Andrej Kulik – starosta obce  

 

Poslanci OZ:                   Ihnát Andrej , Martin Michalenko , MUDr. Ján Šaffa       

                                          

                                         Ing. Iveta Migaľová ,  Mgr.Jozef Tušim  

 

                                         Ondrej Hric,  Ján Migaľ  

 

 

Ospravedlnení:              Juraj Petričko, Michal Čižmarik     

 

Neospravedlnení:          

                                            

Ostatní prítomní           Sotáková K. , Grominová M. , Anna Janoková, Mgr.Janoková J.,Mgr.Hlavatá,Lemešová    

                                       A., Truchanová A., Katona Ľ., Ing.Kulik O., Bančanský J., Kmec B., Mgr.Kmecová L.,   

                                       Michalčo A., Ihnát S., Ing.Migaľ J., Ing.Gromina J.,  

                                      .      

                                          

Návrhová komisia:      Michalenko Martin, Ing.Migaľová Iveta , Hric Ondrej        

 Zapisovateľka :           Ľudmila Piatničková    

 

       Predsedajúci oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote a že všetci poslanci 

Obecného zastupiteľstva boli na toto písomne včas pozvaní. Ďalej konštatuje, že z celkového počtu  9 poslancov 

obecného zastupiteľstva , členov rady Obecného zastupiteľstva je prítomných 7   poslancov, teda zasadanie 

Obecného zastupiteľstva je v zmysle § 12 ods.7 zákona SNR č.369/90 Zb o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov uznášania schopné.                                                                                                                

                                                                                            

 

                                              Za overovateľov zápisnice menuje: 
 

1.     Ihnát Andrej                                                 2.        Migaľ Ján   

 

Program:  

 

1/   Určenie overovateľov, návrhovej komisie a zapisovateľky.  

2/   Kontrola plnenia uznesení OZ.  Príl.č.1 

3/   Správa o činnosti OR. Príl.č.2 

4/   Plnenie rozpočtu obce za 1.Q.2015.  Príl.č.3 



5/   Správa o vykonaných kontrolách za 2.polrok 2014. Príl.č.4 

6/   Prerokovanie platu starostu obce . 

7/   Došlé žiadosti o finančný príspevok.  

8/   Riešenie bytovej otázky v obci Dlhé Klčovo. 

9/   Návrh na kamerový systém v katastri obce.  

10/ Návrh na rekonštrukciu verejného osvetlenia. 

11/ Prehodnotenie nákladov prepravného pre SAD.  

12/ Návrh na odpredaj Oktávie a zakúpenie nového auta . 

13/  Rôzne. 1. Informácia o rokovaní s vedením Bukózy ohľadom zápachu..  

14/ Diskusia  

15/ Návrh na uznesenie, záver. 

 

 

K bodu 1 
 
Dnešné riadne zasadnutie otvoril  starosta obce Andrej Kulik. Privítal prítomných.  

Starosta predložil program zasadnutia .   

 Do návrhovej komisie odporučil poslancov:  Michalenko Martin, Ing.Migaľová Ivetu a  Hric Ondrej,  

 

  Za overovateľov zápisnice odporučil poslancov:  Ihnát Andrej, Migaľ Ján        

 

Starosta dal hlasovať  za program , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice:   

za    7  ,   proti       0  , zdržal sa     0 

 

 

K bodu 2 

 
Starosta predložil  správu o kontrole plnenia uznesení  OZ. Predložená správa tvorí prílohu č.1 

uznesenia a zápisnice 

 

Rozprava k bodu 2 

Bez rozpravy. 

 

 

K bodu 3 
 
Správu o činnosti Obecnej rady predložil zástupca starostu obce Andrej  Ihnát. Predložená správa tvorí 

prílohu č.2 uznesenia zápisnice. 

 
Rozprava k bodu 3 

Bez rozpravy. 

 

K bodu 4 

 
Plnenie rozpočtu obce predložila p. Sotáková , ekonómka obce. Predložené plnenie a rozpočtové 

opatrenie tvoria prílohu č.3 uznesenia a zápisnice.  

 

 
Rozprava k bodu 4 

Starosta informoval o potrebe úpravy hlavne na položkách vzdelávanie t.j. ZŠ a kultúra.   

Ing. Migaľová – chcela vedieť , kedy je posledná úprava. Starosta povedal, že v auguste. 



Michalenko – povedal, že rozpočtové opatrenie je potrebné urobiť už aj s úpravou miezd, taktiež 

nákup nového auta. 

Starosta – povedal, že platy sú už zahrnuté v rozpočte a nákup auta sa musí ubrať na iných položkách.  

 

Starosta dal hlasovať za ukončenie rozpravy .  

Za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

K bodu 5 

 
Správu o vykonaných kontrolách za 2.polrok 2014  predložila hlavná kontrolórka PhDr.Vašková. 

Predložená správa tvorí príl.č.4 uznesenia a zápisnice. 

 

 

Rozprava k bodu 5 

Bez rozpravy. 

 

K bodu 6 
 

Starosta informoval , že plat starostu sa musí v zmysle zákona č. 253/1994 o právnom 

postavení a platový pomeroch starostov obcí a primátov miest prerokovať každoročne. Plat sa 

vypočíta ako súčin koeficientu  a priemerného zárobku v národnom hospodárstve a súčet  % 

navýšenia ( 1,98 x 858  + 50% = 2548,26 € ), ktorý sa zaokrúhľuje na celé € nahor čo 

znamená 2549,-€ mesačne. 

 
Rozprava k bodu 6 

Bez rozpravy. 

 

K bodu 7 

 
Obec Dlhé Klčovo obdŕžala  žiadosti o finančný príspevok a to pre ZO SZCH v Dlhom Klčove , 

Kulturistického oddielu Ondavan Dlhé Klčovo a Géckokatolícka cirkev v Dlhom Klčove.  

Starosta požiadal predsedníčku finančnej komisie Ing. Migaľovú Ivetu o správu zo so zasadnutia 

komisie k tejto problematike. 

 

Rozprava k bodu 7 

 

Ing.Migaľová – informovala, že  komisia všetky žiadosti dôkladne preskúmala . Vychádzali z čiastky , 

ktorá je v rozpočte na tento účel určená. Vzhľadom na to že je 1/3 roka a na všetky akcie máme  

3900,- €  komisia navrhuje tieto príspevky takto:  

- pre ZO SZCH , ktorí žiadali 3000,-€ schválili 165,-, odporučili ZO SZCH , aby financie 

hľadali v rámci projektov a sponzorov 

- pre KO Ondavan, ktorí žiadali 700,-€ na dovybavenie  posilňovne odporučili 165,-€ 

- pre Gréckokatolícku cirkev , ktorá požiadala o príspevok vo výške 2000,-€ odporučila  

komisia vyhovieť aj vzhľadom k tomu , že v minulom roku nebol poskytnutý príspevok 

a tento krát je to aj oprava kultúrnej pamiatky odporučila poskytnúť príspevok v plnej výške 

žiadosti a to 2000,- €. 

Michalenko – povedal, že nie zámer niekomu ublížiť vychádzame iba z toho aké máme možnosti. 

Starosta dal hlasovať za tieto návrhy. 

Hlasovanie – za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

 



K bodu 8 
 

Starosta otvoril bod k riešeniu bytovej otázky v obci.  Informoval, že obec nechce stavať sociálne 

byty, majú to byť štandartné  byty. Po 30 rokoch sa byty môžu odkúpiť do osobného vlastníctva. Obec 

urobila prieskum, máme 8 záujemcov o byty a 4 záujemcovia o pozemok.  Návrh na obecnej rade bol, 

aby sa vytvorili pozemky na individuálnu výstavbu. Ak by bol záujem , je potrebné urobiť štúdiu 

zastavanosti.  Mladí majú možnosť získať z Fondu rozvoja bývania na individuálnu výstavbu RD do 

35 r.veku. Je tam 40% príspevok na nízkoenergetické domy.  

 

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

 

Rozprava k bodu  8 

 

Michalenko – informoval, že si stiahol z internetu a zistil, že sú 3 možnosti výstavby nájomných 

bytov.  Informoval o tom čo je sociálny byt. Taktiež upozornil, či ľudia , ktorí sa nahlásili vedia  o aký 

byt ide a čo ich bude stáť. Každý chce 3 izbový byt, ale v bytovom dome sú nejaké podmienky 

ohľadom rozlohy , ktoré sa musia dodržať , čiže budú tam rôzne byty.  

Starosta – zisťoval, že v okolí, kde sú nájomné byty  nežijú žiadny asociály, alebo občania v HN. Sú to 

riadny občania. Treba nad tým uvažovať , lebo mladí ľudia od nás odchádzajú. Taktiež sa ukončia 

tieto možnosti výstavby nájomných bytov. Navrhuje, aby poslanci sa išli pozrieť na tieto byty. 

Ing.Migaľová -  čakala materiál k tejto problematike, nevie sa k tomu vyjadriť, nevie aká hodnota je 

takého projektu.  

Ihnát – povedal, že je to celosvetový trend pomoc mladým. Je potrebné , aby starosta dostal od nás  

pokyn , aby mohol na tom pracovať. On verí , že je to správne rozhodnutie a verí autoritám , ktoré  tu 

možnosť dali. Je v obci postavená bytovka RD a stále je využitá. Najprv sa musí urobiť štúdia  a podľa 

toho do čoho ideme, urobí sa rozpočet, až tak sa rozhodneme či do toho ideme.  

Ing. Migaľová – nemá predstavu do čoho ideme, stále tvrdí, že osobné vlastníctvo je najistejšie. 

U bytov sa musí rátať aj s prevádzkou na náklady obce,  fond opráv a pod. Nemá predstavu koľko stojí 

výstavba bytovka. OZ už schválilo výstavbu bytovky.  

Starosta – že je to cca 500.tis. €, bez štúdie zastavanosti sa nevieme pohnúť. Každá bytová jednotka je 

iná.  

Ing.Migaľ – je potrebné odsúhlasiť, ktorú variantu chceme a urobiť štúdiu. Každý z nás musí zobrať 

úver ak niečo stavia, aj obec ak niečo chce vybudovať bude musieť.  

Ing.Gromina – odporúča prizvať fundovaného človeka, aby vysvetlil túto problematiku.  

Starosta – povedal, že  odborníci, ktorí sa zaoberajú touto problematikou sú na OU  v Prešove, ale 

neverí že prídu k nám na OZ.  

Michalenko – navrhuje variantu s odpredajom pozemkov na individuálnu výstavbu. Sám vie o štyroch 

záujemcoch. 

Mgr.Tušim – súhlasí s návrhom Michalenka.  Je možné, že  ak za byty nebudú občania platiť,  štát tam 

nasťahujú  neprispôsobivých  občanov.  

MUDr.Šaffa – povedal, že na zasadnutí OR sa dohodli , že idú do toho. Treba dať pokyn starostovi 

konať. Potom keď  budú presné podklady sa rozhodneme.  

Michalenko – predložil leták , kde rodinný dom postavia za 66 tis. € 

Hric – je potrebné schváliť aký bude ďalší postup.  

Starosta – povedal, že najprv sa musí urobiť štúdia zastavanosti.  

Ing.Migaľová – že takéto štúdie robia firmy zadarmo. 

Starosta – takúto štúdiu musí urobiť odborník a určite nebude zadarmo. Môže sa informovať a predloží 

OZ koľko bude stáť štúdia zastavanosti pozemku. Potrebuje poverenie od OZ , aby mohol začať 

konať.  

Mgr.Tušim – odporúča, aby sa schválila štúdia zastavanosti a potom sa rozhodne ako ďalej.  

 

Starosta dal hlasovať za ukončenie rozpravy. 

Hlasovanie : za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

 



K bodu 9 
 

 

Starosta informoval, že je možnosť získať v rámci projektov kamerový systém v obci. Obec by 

investovala 20% nákladov. Vzhľadom na to , že občania stále znečisťujú okolie bol nútený jedno 

zariadenie už dať namontovať pri č.d. 344 na Budovateľskej v smere na Nižný Hrušov. Musia sa 

zabezpečiť všetky výjazdy z obce .  

Ihnát Slavomír – navrhuje , ak niekoho prichytíme , nech sa vyvesí o tom  na nástenku hanby.  

 

Starosta dal hlasovať za ukončenie rozpravy. 

Hlasovanie : za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

K bodu 10 
 

V tomto bode starosta informoval, že je možnosť taktiež v rámci projektov získať financie na 

rekonštrukciu verejného osvetlenia.  Je  spoluúčasť 5%. Vzhľadom na to, že máme zastaralé VO, 

postupne meníme za úsporne žiarovky.  Dostali sme ponuku od  firmy, ktorá všetko zabezpečí a za 10 

rokov budeme platiť tak ako doteraz.  Úspora ročná je 2700,-€  ročne.  

 

Poslanci súhlasia s rekonštrukciou verejného osvetlenia v rámci projektu. 

 

Starosta hlasovať za ukončenie rozpravy.  

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

K bodu 11 
 

Starosta informoval, že rokoval s riaditeľkou  SAD ohľadom doplácania na spoje , ktoré chodia cez 

sobotu a nedeľu. Je taká možnosť , že nám znížia na 88,-€ mesačne bez DPH  s tým , že ponechajú 

všetky spoje tak ako doteraz . Ďalšia možnosť je že sa zrušia spoje a doplácať sa nebude. Ale problém 

je už s obnovením spojov ak by to bolo potrebné.  

 

Poslanci odporúčajú ponechať všetky spoje za nižšie náklady.  

 

Starosta dal hlasovať za ukončenie rozpravy .  

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa  

  

K bodu 12 

 
Starosta informoval, že vzhľadom na veľké náklady na Oktáviu, Obecná rada navrhuje odpredaj 

a zakúpenie nového auta. Oktávia má už 9 rokov. Vzhľadom na to, že často cestuje , potrebuje 

bezpečné vozidlo. Informoval sa u predajcov , je možnosť za protihodnotu  za 3800,-€ , prípadne 

vyhlásiť verejno-obchodnú súťaž a navrhnúť sumu , navrhuje max. do 5000,-€ 

Obecná rada navrhla do výšky 23.000,- € zakúpenie nového auta. Starosta odporúča splatiť nové auto 

na štvrtiny. Navýši sa o poistenie vozidlá.  

Obec musí zadať požiadavku cez elektronické trhovisko, musí sa správne zadať zákazka.  

Michalenko – súhlasí s čiastkou 23.000,-€ , len odkiaľ zoberieme.  

Starosta povedal, že sa musí ubrať inde, prejdú to s p. ekonómkou. Rozpočet sa navyšovať nebude.  

Starosta dal hlasovať za verejno-obchodnú súťaž na odpredaj Oktávie  v cene 4500,-€, zverejnenie na 

nástenke  a na veb. stránke obce  po dobu 1 týždňa.  

Hlasovanie:  za 6, proti 0, zdržal sa 1 

 



K bodu 13 

 
V tomto bode starosta informoval, že bolo rokovanie s vedením Bukózy ohľadom riešenia 

znečisťovania ovzdušia . Na rokovaní sa zúčastnili dotknuté obce a to Hencovce, Nižný Hrabovec , 

Kladzany , Nižný Hrušov a Dlhé Klčovo. Zástupcovia Bukózy sa vydarili, že majú zabezpečené nové 

filtre, ak niekto niečo zistí, má informovať . Vzhľadom nato, že stále sú úniky, je potrebné zabezpečiť 

nezávislé meranie odborníkmi . Ohľadom tejto problematiky sa budú každý mesiac stretávať, je 

potrebné to riešiť. Možnosť je aj petícia dotknutých obcí. Je možnosť, že zrušia tu výrobu a odídu , 

čim sa zvýši nezamestnanosť. Nie je veľká ochota spolupracovať so strany majiteľa Bukózy. 

Ing.Ondrej Kulik – povedal, že aj keď tam príde kontrola , všetko budú mať v poriadku. Je to zložitá 

výroba  a je ťažko dokázať, že sa niečo porušuje.   

 

Starosta dal hlasovať za ukončenie rozpravy. 

Hlasovanie:  za 7, proti 0, zdržal sa 0  

 

 

K bodu 14 

 
Michalenko – v rámci diskusie vystúpil ohľadom žiadosti o  dotácie , ktoré boli prerokované. Každý 

z nich sa niečomu venuje, obec má prispievať na takéto aktivity, ale je aj na nich ako získať 

prostriedky. Je potrebné, aby sa viac snažili, je potrebná aktivita aj z ich strany.  

Ihnát A. – je možnosť využiť rôzne  projekty, granty ,  robiť brigády a osloviť sponzorov. 

Starosta – povedal, že kulturisti užívajú majetok obce, taktiež cvičebné  náradie  je majetkom obce, ale 

väčšinou je to majetok kulturistického oddielu, ktorý si zakúpili s vlastných prostriedkov. 

Starosta informoval o príprave Saffovej ostrohy 2015, ktorá sa uskutoční 29.5-31.5.2015. 

 

Starosta dal hlasovať za ukončenie diskusie. 

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

K bodu 15 

 
Predseda návrhovej komisie Martin Michalenko predložil návrh na uznesenie. 

Hlasovanie za uznesenie č. 25 – 39/2015 zo dňa 24.4.2015 

 

za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

Na záver sa starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil dnešné zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva . 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                                                                          Príl.č.1 

 

 

                                  KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OR  a OZ 

 

 

UZNESENIE  č.11/2015                  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Dlhom Klčove dňa 30.1.2015  k Rozpočtu obce na rok 2015.  

 

 

A. Ukladá 

1/ Odd. ekonomickému a správy majetku obce zabezpečiť plnenie rozpočtu obce na r.2015 , 

ktorý je prílohou č.1 tohto uznesenia. Mesačne sledovať príjmy a výdavky  rozpočtu na 

r.2015. V prípade akýchkoľvek zmien zabezpečiť jeho prerokovanie na OR a OZ a pripraviť 

rozpočtové opatrenie. 

 

                            T. 31.12.2015 

                            Z. Sotáková                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
 

 

 

 

- Úloha trvá a  plní sa priebežne  
 

                                                                                                                                   Príl.č.2 

S P R Á V A 

o činnosti Obecnej rady 
 

 

      Obecná rada sa zišla na svojom rokovaní dňa 16.4.2015. Prerokovala kontrolu plnenia 

uznesení OR a OZ , prerokovala plnenie rozpočtu obce za 1.Q.2015 a odporučila predložiť na 

rokovanie OZ. Obecná rada prehodnotila plat starostu obce v zmysle platných právnych 

predpisov a odporučila na prerokovanie OZ.  

V bode rôzne prerokovala žiadosti o finančný príspevok pre Kulturistický oddiel Ondavan, 

Gréckokatolícku cirkev a ZO slovenského zväzu chovateľov a odporučila prerokovať tieto 

žiadosti na komisií finančnej.  

Obecná rada odporúča zbúrať rodinné domy , ktoré sú vlastníctvom obce. Prehodnotila 

výstavbu nájomných bytov v obci. Obecná rada prehodnotila náklady na Oktáviu a odporučila 

starostovi urobiť prieskum na zakúpenie nového osobného motorového vozidlá.  

Obecná rada odporučila  zavedenie kamerového systému v obci , navrhuje rekonštrukciu 

verejného osvetlenia v obci na základe ponúk a prerokovala doplácanie prepravného pre SAD 

Vranov n/T.  

Všetky body odporúča prerokovať na zasadnutí Obecného zastupiteľstva.  

Obecná rada prerokovala materiály na zasadnutie OZ a odporučila starostovi zvolať zasadnutie 

OZ dňa 24.4.2015 o 18.00 hod.  

 

 

 

 



                                                                                                              Príl.č.3 

 

 



 
 
 

 

 



 
 

 

 

 



 
 

 

 

 



 
 

 

 

 



 

 
 

 

 



 
 

 

 

 



 
 

 

 

 



                                                                                                                                             Príl.č.4 

 
 

 

 



 

 
 

 

 



 

 


